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§ 25   

Övriga frågor 

Fråga 

Birgit Marklund Beijer (S) ställde fråga kring Arbetscentrum. 

Har alla brukare som deltagit i verksamheten fått plats vid annan 

dagverksamhet inom staden? 

 

Avdelningschef Jan Rönnberg svarade att samtliga deltagare har 

erbjudits plats, alla utom en har tackat ja. Personen som tackat 

nej har frivilligt avstått från vidare placering. 

 
Fråga 

Maria Antonsson (MP) ställde fråga om Banérportens paviljong 

i Gustav Adolfs parken. 

 

Ordföranden Therese Carlborg (M) svarade att tillstånd är 

beviljat och ärendet ligger hos trafikkontoret. 

 
 

 
Inkomna skrivelser från förtroendevalda 

 

Skrivelse från Stefan Nilsson m.fl. (MP) om ursprungsmärkning 

av kött i förskolor och på äldreboenden. 
 
Beslut 

Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 

 

 

 

 
 


